

Nanshan • AKLU aluminum profile system

Nanshan • AKLU door and window aluminum profile system is a system solution originated from North American doors and windows. Citing the advantages of American system doors and windows, integrating Chinese and Western architectural aluminum profiles and facade ventilation systems, and the aesthetics of glass curtain walls, AKLU aluminum system doors and windows have been jointly developed and updated with Nanshan Aluminum for many years; a set of new aluminum profile systems for doors and windows suitable for China, Central Asia, Northern Europe, and North America has been perfected. In profile design, starting from the physical properties of aluminum alloy profiles, combined with the climate needs of various regions around the world; meeting the energy-saving requirements of tropical, temperate, and cold regions around the world; AKLU system door and window series ranges from aluminum profiles for doors to aluminum profiles for windows, from small sections to large sections, wall thickness from 1.4mm to 2.2mm, and opening methods from simple flat opening to complex opening, forming a complete sealing, heat insulation, and sound insulation system; and retaining the tough style of American doors and windows with wind pressure resistance.

Systematic design makes AKLU door and window system complete in categories and diverse in molds. It provides customers with advantages such as reducing procurement costs, reducing after-sales risks, improving product quality, and flexible engineering applications. Equipped with complete door and window system hardware, it has solutions for building doors and windows, building curtain walls, and facade ventilation systems that meet the requirements of buildings of different styles around the world.

Nanshan Aluminum Stock Code: 600219, 02610.HK. Nanshan AKLU Aluminum Profile is the largest manufacturer and supplier of architectural aluminum profiles in China. Our company customizes and exports: door and window aluminum profiles, architectural aluminum profiles, curtain wall aluminum profiles, exterior wall ventilation aluminum profiles, industrial aluminum profiles, aluminum coils, HL aluminum profiles, square tubes, round tubes, etc. Aluminum profile applications in the fields of aerospace, electric ships, high-speed trains, containers, etc. can accept customized cooperation and strategic export supply. The above products are sold all over the world. Nanshan Aluminum AKLU Aluminum Office and Branch have been established in Almaty, Kazakhstan, Central Asia, New York, USA, Paris, France, Europe, Cape Town, South Africa, Africa, Sydney, Australia, Southeast Asia, Singapore and other places. Sincerely look forward to friends in the same industry to inspect, communicate and cooperate.

Beijing Office: Building 7, No. 121, Majiabao East Road, Fengtai District Tel: 15811384888

Henan Office: 2719, North Tower, Greenland Center, Zhengdong New District Tel: 18317351888

Overseas Market:

whatsapp:+ 8615811384888 Beijing + 77781913816 Almaty

AKLU الألومنيوم مقاطع نظام • نانشان

الأمريكية والنوافذ الأبواب أنظمة من مستوحى نظامياً حلاً AKLU • نانشان من والنوافذ للأبواب الألومنيوم مقاطع نظام يُعد وأنظمة والغربية الصينية المعمارية الألومنيوم مقاطع ودمج، الأمريكية والنوافذ الأبواب أنظمة مزايا إلى واستناداً. الشمالية بالتعاون الألومنيوم من AKLU ونوافذ أبواب أنظمة وحدثت طورت، الزجاجية الستائر جدران وجماليات، الواجهات تهوية المناسبة والنوافذ للأبواب الجديدة الألومنيوم مقاطع أنظمة من مجموعة تطوير تم وقد عديدة؛ لسنوات للألومنيوم نانشان مع سبائك لمقاطع الفيزيائية الخصائص من انطلاقاً، المقاطع تصميم في. الشمالية وأمريكا أوروبا وشمال الوسطى وآسيا للصين الاستوائية المناطق في الطاقة توفير متطلبات لتلبية العالم؛ حول المناطق لمختلف المناخية للاحتياجات ومواكبة، الألومنيوم الألومنيوم مقاطع إلى للأبواب الألومنيوم مقاطع من والنوافذ الأبواب أنظمة سلسلة تتراوح العالم؛ حول والباردة والمعتدلة تتراوح فتح وطرق، مم 2.2 و 1.4 بين تتراوح جدران بسماكات، الكبيرة المقاطع إلى الصغيرة المقاطع من، للنوافذ المتين الطابع على الحفاظ مع. والصوتي الحراري للعزل متكامل نظاماً لتشكل، المعقد والفتح البسيط المسطح الفتح بين الرياح ضغط مقاومة مع الأمريكية والنوافذ للأبواب.

مثل مزايا للعملاء النظام هذا يوفر. قوالبه وتنوع فئاته في متكامل منهجي بتصميم والنوافذ للأبواب AKLU نظام يتميز بأجهزة مزوداً. الهندسية التطبيقات ومرونة، المنتج جودة وتحسين، البيع بعد ما مخاطر وتقليل، الشراء تكاليف خفض تلي التي الواجهات تهوية وأنظمة، الستائر وجدران، المباني ونوافذ أبواب حلولاً يقدم، المتكاملة والنوافذ الأبواب أنظمة العالم حول أنماطها بمختلف المباني متطلبات.

هي Nanshan Aluminum: 600219، 02610.HK. Nanshan AKLU Aluminum Profile شركة أسهم رمز الألومنيوم مقاطع: وتصدير بتخصيص شركتنا تقوم. الصين في المعمارية الألومنيوم لمقاطع وموردة مصنعة شركة أكبر، الخارجية الجدران لتهوية الألومنيوم ومقاطع، الستارية للجدران الألومنيوم ومقاطع، المعمارية الألومنيوم ومقاطع، والنوافذ للأبواب وغيرها، المستديرة والأنابيب، المربعة والأنابيب، HL الألومنيوم ومقاطع، الألومنيوم ولفائف، الصناعية الألومنيوم ومقاطع، وغيرها، والحاويات، السرعة عالية والقطارات، الكهربائية والسفن، الفضاء مجالات في الألومنيوم مقاطع لتطبيقات يمكن تأسيس تم. العالم أنحاء جميع في أعلاه المذكورة المنتجات تُباع. الاستراتيجي التصدير وتوريد المخصص التعاون قبول، الأمريكية المتحدة الولايات، نيويورك، الوسطى آسيا، كازاخستان، ألماتي في (AKLU) للألومنيوم نانشان شركة وفرع مكتب من وغيرها، سنغافورة، آسيا شرق جنوب، أستراليا، سيدني، أفريقيا، أفريقيا جنوب، تاون كيب، أوروبا، فرنسا، باريس معهم والتعاون والتواصل المجال نفس في أصدقائنا زيارة إلى بصدق نتطلع. الأماكن.

هاتف: 15811384888، فنتاي منطقة، الشرقي ماجياباو طريق، 121 رقم، 7 المبنى: بكين مكتب

هاتف: 18317351888، الجديدة تشنغدونغ منطقة، جرينلاند مركز، الشمالي البرج، 2719: خان مكتب

الخارجية للأسواق:

ألماتي +77781913816: بكين +8615811384888: واتساب